

Title (en)
Carrying device for skis.

Title (de)
Tragevorrichtung für Skier.

Title (fr)
Dispositif pour porter des skis.

Publication
EP 0109594 A1 19840530 (DE)

Application
EP 83111047 A 19831105

Priority
DE 3243076 A 19821122

Abstract (en)
A carrying device is used to facilitate the manual transportation of individual skis and/or skis held together in pairs. Each carrying device comprises a flat bearing and/or guide plate 4, which is loaded on the upper side of the ski 1 in the region between the toe binding and the heel binding, for a handle 9 which, in its position of rest, lies at least approximately covering the entire width of the ski in a cavity between the upper side of the ski and the upper side of the bearing or guideplate. The handle 9 can be set upright relative to the bearing and/or guideplate 4 into a position of use projecting beyond a longitudinal edge 1' of the respective ski 1 and it can then easily be gripped by the hand (Figure 3). <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Erleichterung des manuellen Transportes einzelner und/oder paarweise zusammengehaltender Skier wird eine Tragevorrichtung benutzt. Jede Tragevorrichtung besteht aus einer auf der Oberseite des Skis 1 im Bereich zwischen der Zehenbindung und der Fersenbindung montierten, flachen Lager- und/oder Führungsplatte 4 für einen Griffbügel 9, der in seiner Ruhestellung wenigstens annähernd die ganze Skibreite übergreifend, in einem Freiraum zwischen der Ski-oberseite und der Lager- bzw. Führungsplatten-Oberseite liegt. Der Griffbügel 9 ist relativ zur Lager- und/oder Führungsplatte 4 in eine über eine Längskante 1' des jeweiligen Skis 1 hinausragende Gebrauchslage stellbar und kann dann leicht mit der Hand erfaßt werden.

IPC 1-7
A63C 11/02

IPC 8 full level
A63C 11/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
A63C 11/025 (2013.01)

Citation (search report)
• [XP] FR 2517212 A1 19830603 - TOSHIAKI MIYAMAE [JP]
• [AD] FR 2485935 A1 19820108 - SAUZAY BERTRAND [FR]

Cited by
WO8705819A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0109594 A1 19840530; DE 3243076 A1 19840524

DOCDB simple family (application)
EP 83111047 A 19831105; DE 3243076 A 19821122